

To:

INTERCLIMAT LUX S.R.L.

MD-2023, str. Uzinelor 60, Chisinau, Republic of Moldova

Re: Information about cassette inverter air conditioners

Отн.: Информация о кассетных инверторных кондиционерах

Dear Sirs,

In response to your request, we inform you that our product - HOAPP HLZ-GP170YA3/HUHZ-G170YA3 cassette inverter air conditioner - is a complete analogue of the GREE GUD160T1/A-S/GUD160W1/NhA-X model. This air conditioner not only meets, but also exceeds expectations regarding technical characteristics, power and parameters.

Manufactured at the GREE plant, this air conditioner is the plant's own brand, which guarantees the high quality and reliability that you expect from GREE products. We are confident that it will fully satisfy your needs and will be an excellent addition to your interior.

The HOAPP air conditioner fully complies with all norms and requirements of international standards for climate control equipment, confirming our commitment to the highest quality products.

If you have any additional questions or want to know more about the product, please do not hesitate to contact us.

Уважаемые господа,

В ответ на Ваш запрос сообщаем, что наш продукт - Кондиционер кассетный инверторный HOAPP HLZ-GP170YA3/HUHZ-G170YA3 - является полным аналогом модели GREE GUD160T1/A-S/GUD160W1/NhA-X Этот кондиционер не только соответствует, но и превосходит ожидания в отношении технических характеристик, мощности и параметров.

Произведенный на заводе GREE, этот кондиционер представляет собой собственный бренд завода, что гарантирует высокое качество и надежность, которые Вы ожидаете от продукции GREE. Мы уверены, что он полностью удовлетворит Ваши потребности и станет отличным дополнением к Вашему интерьеру.

Кондиционер HOAPP полностью соответствует всем нормам и требованиям международных стандартов для климатической техники, подтверждая нашу приверженность к продукции высочайшего качества.

Если у Вас возникнут дополнительные вопросы или Вы захотите узнать больше о продукте, пожалуйста, не стесняйтесь обращаться к нам.

С уважением,

Отдел логистики

GREE ELECTRIC APPLIANCES INC. OF ZHUHAI

16/09/2025